
Referat SFO forældrerådsmøde 
Tranbjergsskolen 

 
6.11.2024 - Kl. 17:00 - 18:00 (Foregår på Grønløkke) 

 
 

 
Til stede: Aylin, Bo, Henrik, Benny, Charlotte, Lise, Helle, Annette, Charlotte 
 
Fraværende: Helene, Pouel, Jette, Laura, Elisabeth 

 

Godkendelse af referat fra sidst  
 

Godkendt 
 

Underskrivelse af tavshedserklæringer og billede 
af forældrerådet 

• De nye medlemmer skal underskrive 
tavshedserklæring 

• Billedet er til infoskærmen i SFO   
 

Billedet udskydes til næste gang, grundet vi ikke 
var fuldtallige.  
 

Intro til forældrerådsarbejdet 
• SFO-leder Benny orienterer om 

forældrerådsarbejdet, herunder SFO-
lederens arbejde i forhold til SFO-
forældrerådet. 

• Gennemgang af vejledning til SFO 
Forældreråd 

• Inspirationshæfte til SFO Forældreråd 
 

Benny orienterer om SFO forældresamarbejdet og 
henviser til, at der kan læses videre i vedhæftede 
materiale vedr. SFO skoleforældreråd.  
 

Julearrangement den 28. november 
• Hvilke arbejdsopgaver skal dækkes? 
• Vagtplan 
• Er der noget vi skal huske fra sidste års 

evaluering? 
• Kan noget fx gøres bedre? 

 

Sidste år var arrangementet godt med stor 
opbakning fra forældre. 
Koret synger kl. 16.30. Der drøftes, om koret evt.  
skal synge i den lille skolegård (ml. 0.-1. klasser) -  
dette med henblik på at arrangementet ikke slutter 
efter kor, hvis det afholdes i den store skolegård.  
 
Hvis forældre er forsinket (ikke er kommet/ 
kommer?), må børnene godt få udleveret 
æbleskiver uden forældre.  
 
Annette undersøger muligheden for, at 3. årgang   
kan lave skilte til dagen. Skilt til gløgg, æbleskiver 
og kaffe.  
 
Bål skal placeres jf. reglement fra 
brandmyndighederne.  
 
Bo undersøger, om arrangementet skal nævnes i 
Tranbjergtidende og evt. en fotograf? 



 
I invitationen til arrangementet vil det fremgår, at 
forældre selv skal medbringe lys og underlag til 
dekoration. 
 
Vagtplan tages over mail ift. bemanding og andre 
opgaver.  
Helle undersøger varighed på arrangementet kl. 
15-18?  
 

Revurdering af medlemskabet af ÅFO. 
• Beslutning om fortsat medlemskab træffes 

på mødet.  
 

Medlemskabet fortsættes.  

Kommende punkter til næste møde 
• Evaluering af gode erfaringer med 

voksenstyrede aktiviteter (a la OL), og 
udskydning af spildage. 

• Kombineres evt. med oplevelse af 
spilledage fra et personale og 
forældreperspektiv. 

• Organiseringen af SFO’ens klasseopdeling 
• Kunne SFO’en give bedre trivsel og 

sammenhængskraft, hvis SFO’en 
ikke var aldersopdelt? 

 

D. 07. januar: Evaluering af julearrangement.  
D. 25. maj: Hjælpe forældre til 0. klasse til en god 
start i SFO samt overgang fra SFO til klub.  

Andet Udtalelse til hjemmeside: 
Bo skriver en udtalelse om arbejdet i forældrerådet 
til hjemmesiden.  
 
Hjemsendelser: 
Kort drøftelse af punkt med hjemsendelser fra 
sidst. Benny beretter om, at medarbejderne er 
tilfredse med ordningen.  
 
Ferie:  
Benny fortæller, at der er bevidst, der ikke er en 
deadline for indgivelse af ferie, da dette giver 
muligheden for, at forældrene kan ændre, hvis 
behovet ændrer sig.  
Medarbejderperspektivet for ferieafholdelse 
drøftes, at de har ret til at vide ferie.  
I efterårsferien oplevede 3. årgang, at der var 
tilmeldt over 100 børn, hvor der reelt var omkring 
50 børn, samt at om fredagen havde de få børn i 
SFO.  
 



Der drøftes, at der kunne sendes en reminder ud til 
forældre om indmeldelse af ferie samt indmeldelse 
af ændringer.  

Skolebestyrelsesmøde starter   

 


